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Vragen van het lid Koppejan (CDA)
aan de minister van Sociale Zaken en
Werkgelegenheid en de
staatssecretaris van Buitenlandse
Zaken over de reactie van de
staatssecretaris op het bericht dat
Nederland de grootste netto betaler is
in Europa. (Ingezonden 21 januari
2010)

1
Kunt u een gespecificeerd
totaaloverzicht geven van de
aanvragen en uiteindelijk toegekende
bedragen aan bedrijven en
instellingen in Nederland uit het
Europees Structuur Fonds (ESF) en
het Europees Globaliseringsfonds
(EGF) in vergelijking tot andere
Europese lidstaten in de afgelopen
vijf jaar (januari 2005 tot januari
2010)?1

2
Kunt u toelichten of andere Europese
lidstaten in vergelijking met
Nederland ook op dezelfde wijze
omgaan met de Europese
Verordeningen en de daarbij
behorende administratievoorschriften
die betrekking hebben op
gebruikmaking van ESF-gelden en of
dit van invloed is op de mate waarin
deze landen meer profiteren van de
beschikbare gelden uit het Europees
Structuur Fonds ?

3
Onder verwijzing naar het feit dat in
Nederland succesvol gebruik wordt

gemaakt van een Nationale
uitvoerder als het gaat om
«re-integratie van gedetineerden en
jongeren in jeugdinrichtingen» door
het ministerie van Justitie, bent u van
mening dat deze nationale uitvoering
leidt tot een beter gebruik van
beschikbare ESF-gelden? In hoeverre
maken andere Europese lidstaten in
vergelijking tot Nederland gebruik
van Nationale uitvoerders en hoe
verhoudt zich dit tot de mate van
aanspraak op ESF-gelden?

4
Bent u voornemens om na de eerste
aanvraag voor EGF d.d. 4 augustus
2009 voor Heijmans nog meerdere
aanvragen voor steun aan
werknemers die ontslagen worden
als gevolg van de financiële crisis bij
de Europese Commissie in te dienen?
In hoeverre maken andere Europese
lidstaten in vergelijking tot Nederland
gebruik van het EGF om ontslagen
werknemers tegemoet te komen?

5
Kunt u de huidige stand van zaken
geven over het zogenaamde Progress
Fonds en de 25 miljoen euro die hier
jaarlijks in om zal gaan? Deelt u de
mening dat het belangrijk is om de
nationale structuur van de
financiering op orde te hebben? Naar
verwachting liggen er in Frankrijk
veel aanvragen klaar op het moment
dat de microfinanciering in werking
treedt omdat het geld verdeeld wordt
naar volgorde van aanvraag, is de
Nederlandse uitvoeringstructuur op

orde en is er voldoende bekendheid
over de mogelijkheden van
microfinanciering voor startende
ondernemers in Nederland? Bent u
van mening dat er direct aanvragen
gedaan moeten worden wanneer het
geld beschikbaar wordt gesteld?

1 Radio 1, 15 januari 2010.
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